
Od kiedy trwały prace i dyskusje z ZTM?
Przesłanie analizy napełnienia kursów oraz analizy finansowej utrzymania linii.
Analizę finansową alternatywnych rozwiązań. W związku z informacją o wysokich kosztach
obsługi linii 194 przez ZTM proszę o przedstawienie analizy kosztów gdyby tą samą linię
obsługiwało MZK Jastrzębie.

Interpelacja

   W związku z informacją jaka pojawiła się w mediach o likwidacji linii 194 relacji Gliwice-
Leszczyny, zwracam się prośbą o przedstawienie szczegółowej analizy, która doprowadziła do
podjęcia tej decyzji. Proszę by odpowiedź zawierała w szczególności:

1.
2.
3.

Przedstawione dane proszę o przesłanie również w formie elektronicznej.

Tym samym w związku z brakiem odpowiedniej informacji dla radnych oraz mieszkańców
wnoszę o zawieszenie decyzji o zerwaniu współpracy z ZTM w zakresie obsługi linii  194 do
czasu wypracowania alternatywnego rozwiązania. W mojej ocenie zaproponowanie dojazdu do
Knurowa- Szczygłowic nie może stanowić alternatywy dla mieszkańców. Wydłuża się czas
przejazdu, pasażerowie narażeni są na opóźnienia, oraz podwaja się ich koszty przejazdu ze
względu na konieczność zakupu drugiego biletu. Decyzja o likwidacji linii powinna być również
w mojej ocenie komunikowana znacznie wcześniej niż na 2 miesiące przed likwidacją. Jest to
niezwykle ważny element przy podejmowaniu decyzji dotyczącej wyboru szkoły średniej czy
uczelni wyższej.
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